
 

 
Výbor  zemědě lstv í  a  ž ivo tn ího p ros tředí  

Zastupi te ls tva  LK  

U Jezu 642/2a • 461 80 Liberec 2 • tel.: + 420 485 226 111• fax: + 420 485 226 362 

e-mail:podatelna@kraj-lbc.cz • www.kraj-lbc.cz • IČ: 70891508 

ZÁPIS Č. 1/VI/2020 
ze zasedání Výboru životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva Libereckého kraje  

ze dne 17. 12. 2020 
 

Přítomni: Mgr. Roman Baran, Jan Boor, Jiří Černý, Ing. Petr Kreisinger, Jaroslav Křupala, Ing. Petr 

Kubíček, Jindřich Kvapil, Jiří Löffelmann, David Pražák, Michal Rezler, Vladimír Stříbrný, Ing. Zbyněk 

Vlk, Ing. Martin Volf, Ing. Tomáš Komrzý (tajemník) 
 

Nepřítomni: - 
 

Hosté: Václav Židek, RNDr. Jitka Šádková 
 

Návrh programu zaslaný v pozvánce:   

1. Zahájení 

2. Volba ověřovatele 

3. Schválení programu jednání 

4. Představení priorit resortu životního prostředí a zemědělství pro VI. volební období, rozpočet 

 pro rok 2021 

5. Jednací řád pro Výbory ZLK, Statut Výboru životního prostředí a zemědělství ZLK 

6. Plán rozvoje vodovodů a kanalizací LK - změna č. 43 - obec Horka u Staré Paky 

7. Dodatek č. 1 ke sml. č. OLP/2322/2016 o poskytnutí dotace Městu Semily na organizační zajištění akcí 

Dožínkové slavnosti „Semilský pecen“ 

8.  ZR - RO č. 386/20 - zapojení příjmů do rozpočtu LK 2020, OŽPZ - zapojení uhrazených poplatků za 

znečišťování ovzduší a pokuty za přestupek způsobený společností GPÚ, spol. s r. o. 

9.  Plán činnosti Výboru ŽP a Z na I. pololetí roku 2020 

10. Různé  

11. Závěr 
 

 

1. Zahájení  
 

Jednání zahájil a řídil Vladimír Stříbrný, předseda Výboru životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva 

LK. Pan Stříbrný přivítal přítomné členy a hosty na 1. zasedání Výboru životního prostředí a zemědělství 

Zastupitelstva Libereckého kraje v VI. volebním období. Konstatoval, že je Výbor usnášeníschopný.  
 

 

2. Volba ověřovatele 
 

Ověřovatelem zápisu byl navržen Mgr. Roman Baran, který s návrhem souhlasil.  
 

Návrh usnesení: 

č. usnesení: 1/VI/20/VŽPZ/1 

Výbor životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva LK volí ověřovatelem zápisu z 1. jednání Výboru 

životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva LK v VI. volebním období Mgr. Romana Barana. 
 

Hlasování: 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 
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3. Schválení programu jednání 
 

Předsedající otevřel diskuzi k návrhu programu, který obdrželi členové Výboru v pozvánce. Nikdo nepodal 

návrh k jeho doplnění.  
 

Návrh usnesení: 

č. usnesení: 1/VI/20/VŽPZ/2 

Výbor životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva LK souhlasí s návrhem programu 1. zasedání v VI. 

volebním období.  
 

Hlasování: 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

4. Představení priorit resortu životního prostředí a zemědělství v VI. volebním období, rozpočet pro 

rok 2021  
 

Členům Výboru se představil pan Václav Židek, nově zvolený člen RK pověřený vedením resortu životního 

prostředí a zemědělství. Seznámil přítomné s aktuální situací rozpočtu odboru životního prostředí a 

zemědělství pro r. 2021 a s prioritními činnostmi resortu (s přihlédnutím k aktuálnímu stavu rozpočtu).  

Uvedl, že rozpočet OŽPZ je v současné době navržen ve výši upraveného rozpočtu pro rok 2020. Výjimkou 

je Dotační fond Libereckého kraje (DFLK). Do této kapitoly zatím nejsou vyčleněny žádné finanční 

prostředky. Určující pro naplnění DFLK budou příjmy rozpočtu LK. Konstatoval, že aktuální situace s 

rozpočtem nám nedává prostor k většímu plánování. Uvedl, že prioritou resortu bude naplňování úkolů 

vyplývajících z právě dokončovaného Akčního plánu adaptace na změnu klimatu v podmínkách LK. Cílem 

je zvýšit dotační prostředky z rozpočtu LK na opatření k retenci vody v krajině na částku 15 mil. Kč. Dále 

uvedl, že současné činnosti resortu budou zachovány. 
 

Diskuse:  

Vlk - Připomněl tzv. Zelenou dohodu pro Evropu, kterou chce EU Parlament položit jako základní kámen 

obnovy po koronavirové pandemii. Tato dohoda by měla EU nasměrovat k udržitelné budoucnosti a 

klimatické neutralitě. Uvedl, že předpokládá možnosti čerpání dotací EU na projekty týkající se této 

problematiky. Židek - Prohlásil, že resort bude usilovat o využití těchto finančních prostředků. 

Baran - Konstatoval, že si musíme uvědomit, v jaké situaci se nacházíme. Vedle koronavirové pandemie 

dosud není schválen státní rozpočet pro rok 2021. Uvedl, že rozpočet LK by mohl být ZK schválen na 

zasedání dne 26.1.2021.  

Vlk - Konstatoval nutnost řešení problematiky vlčích smeček na území LK. Upozornil na potřebu přípravy 

semináře pro myslivce a zemědělce k této problematice, a to konkrétně na Frýdlantsku. Vzhledem k aktuální 

pandemické situaci navrhl jako vhodný termín květen 2021. Tato problematika by mohla být také zařazena 

do programu každoročně pořádané Myslivecké konference.   

Šádková - Připomněla, že před 2 roky připravil OŽPZ pro zemědělce a myslivce konferenci k problematice 

vlčích smeček na území LK.  

Křupala - Informoval, že se státní náhrady škod způsobených vlkem zvýšily a nyní jsou již hrazeny 

v dostatečné výši. Podotkl, že se chování zvěře s přítomností predátora výrazně změnilo. Ulovit zvěř během 

dne je problém. Náklady na zařízení pro účely nočního odstřelu (tzv. noční vidění) dosahují cca 50.000 Kč. 

Kreisinger - Vznesl dotaz na naplnění Lesnického fondu LK pro rok 2021. Odpověď Židek - V aktuální verzi 

rozpočtu OŽPZ jsou alokovány 2 mil. Kč. Informoval, že více než polovinu LK dosud podporovaných 

činností přebírá v rámci rozšíření svého dotační podpory MZe ČR.     
 

Návrh usnesení: 

č. usnesení: 1/VI/20/VŽPZ/3 

Výbor životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva LK bere na vědomí aktuální situaci rozpočtu odboru 

životního prostředí a zemědělství pro rok 2021 a priority resortu životního prostředí a zemědělství stanovené 

v návaznosti na stav rozpočtu.  
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Hlasování: 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

Vzhledem k neodkladným záležitostem opustil zasedání předseda Výboru pan Vladimír Střbrný. Vedení 

jednání převzal místopředseda Mgr. Roman Baran. Počet hlasujících tak klesl na 12. 

 

 

5. Jednací řád pro Výbory Zastupitelstva Libereckého kraje, Statut Výboru životního prostředí a 

zemědělství Zastupitelstva Libereckého kraje   
 

Členům Výboru byly v předstihu zaslány dokumenty schválené na základě usnesení Zastupitelstva 

Libereckého kraje č. 21/VI/20/ZK ze dne 3.11.2020: Jednací řád pro Výbory Zastupitelstva Libereckého 

kraje a Statut Výboru životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva Libereckého kraje.  

Tajemník přiblížil členům Výboru hlavní body těchto organizačních dokumentů.   
 

Návrh usnesení: 

č. usnesení: 1/VI/20/VŽPZ/4 

Výbor životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva LK bere na vědomí materiály schválené 

Zastupitelstvem Libereckého kraje na základě usnesení č. 21/VI/20/ZK ze dne 3.11.2020: Jednací řád pro 

Výbory Zastupitelstva Libereckého kraje a Statut Výboru životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva 

Libereckého kraje. 
 

Hlasování: 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:   přijato 

  

 

6. Plán rozvoje vodovodů a kanalizací LK - změna č. 43 - obec Horka u Staré Paky 
 

Členům Výboru byla v předstihu zaslána důvodová zpráva k problematice. Další informace poskytla vedoucí 

OŽPZ RNDr. Jitka Šádková.   

V úvodu se vedoucí odboru představila novým členům Výboru. Uvedla, že OŽPZ má 41 pracovníků, kteří 

jsou rozděleni do 5 oddělení. Cca 75 % činnosti OŽPZ se týká přenesené působnosti.    

Koncepci odkanalizování a zásobování vodou obcí v LK řeší Plán rozvoje vodovodů a kanalizací LK (Plán), 

schválený ZK (usn. č. 223/04/ZK ze dne 21.9.2004). Při zpracování, projednání a schválení změny oproti 

schválenému Plánu se postupuje podle § 4 odst. 6 zákona č. 274/2001 Sb., o vodovodech a kanalizacích 

pro veřejnou potřebu a o změně některých zákonů (zákon o vodovodech a kanalizacích), ve znění pozdějších 

předpisů, tzn., že každá taková změna musí být projednána dle citovaného zákona a předložena ZK. 

Žádost obce Horka u Staré Paky o změnu Plánu se týká rozšíření stávající vodovodní sítě a upuštění od 

záměru vybudování centrální kanalizace v obci i místní části Nedaříž a jejího napojení na plánovanou ČOV 

Levínská Olešnice. 

Současný stav Plánu: Zásobování vodou: Stávající systém v obci i místní části Nedaříž není třeba měnit.  

Odkanalizování: V obci i místní části Nedaříž bude vybudována centrální oddílná splašková kanalizace 

(kombinace gravitační a tlakové) s odváděním odpadních vod na plánovanou ČOV Levínská Olešnice. 

Navrhované řešení: Zásobování vodou: Je navrhována dostavba vodovodních řadů v obci a rozšíření 

akumulace stávajícího vodojemu. Odkanalizování: Zůstane zachován stávající systém odkanalizování - po 

individuálním předčištění odvádění odpadních vod kanalizací s volnou výustí. Shodný systém jednotné 

kanalizace s volnou výustí bude vybudován i v místní části Nedaříž. 

Navrhovaná změna obsahuje aktualizovaný popis odkanalizování obce (karta obce), mapovou část 

s aktualizovanými zákresy v el. podobě navázané na geografický informační systém a tabulkovou část 

k aktualizovaným popisům obsahující demografické, bilanční, technické a ekonomické údaje ve formátu 

MDB. Dle § 4 odst. 5 výše citovaného zákona byl návrh změny projednán s přísl. orgány veřejné správy.  
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Vedoucí OŽPZ informovala o probíhající celkové aktualizaci Plánu rozvoje vodovodů a kanalizací LK. 

Informace o stavu realizace dokumentu bude zástupcem zpracovatele (Vodohospodářský rozvoj a výstavba 

a.s.) Ing. Hoferkou podána na červnovém zasedání Výboru.    
 

Návrh usnesení: 

č. usnesení: 1/VI/20/VŽPZ/5 (k návrhu usnesení pro 2/VI/ZK/2020/b.34) 

Výbor životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva LK po projednání souhlasí se změnou č. 43 Plánu 

rozvoje vodovodů a kanalizací Libereckého kraje, která se týká obce Horka u Staré Paky, a doporučuje 

Zastupitelstvu Libereckého kraje její schválení.  
 

Hlasování: 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:   přijato 

 

 

7. Dodatek č. 1 ke smlouvě č. OLP/2322/2016 o poskytnutí dotace Městu Semily na organizační 

zajištění akcí Dožínkové slavnosti „Semilský pecen“ 
 

Členům Výboru byla v předstihu zaslána důvodová zpráva k problematice. Další informace poskytl 

pracovník OŽPZ Ing. Tomáš Komrzý.    

Předmětem materiálu je schválení změn ve smlouvě č. OLP/2322/2016 o poskytnutí neinvestiční účelové 

dotace z rozpočtu LK na realizaci akcí Dožínkové slavnosti „Semilský pecen“ v letech 2017 - 2021 z důvodu 

zrušení akce v roce 2020 v důsledku opatření souvisejících s pandemií Covid - 19. Město Semily předložilo 

žádost o přesun podpory této každoročně pořádané a širokou i odbornou veřejností velmi oblíbené akce 

z roku 2020 na rok 2022.   

Smlouva o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu LK č. OLP/2322/2016 na organizační zajištění 

akcí Dožínkové slavnosti „Semilský pecen“ byla schválena na základě usnesení č. 247/16/ZK ze dne 

31.5.2020. V letech 2017 - 2019 byly Dožínkové slavnosti Městem Semily vždy velmi kvalitně uspořádány a 

dotační podpora LK pokaždé řádně vyúčtována.  

Na OŽPZ byl dne 21.9.2020 doručen dopis Města Semily s informací, že vzhledem k vývoji epidemiologické 

situace v ČR byli nuceni přistoupit ke zrušení Dožínkových slavností „Semilského pecnu“ připravovaných na 

11.-12.9.2020. Součástí dopisu byla žádost na přesun podpory z roku 2020 na rok 2022. Případným 

variantním požadavkem (prioritou č. 2 Města Semily) byla možnost čerpání dotace na náklady vzniklé s 

přípravou dožínkových slavností v letošním roce. Z důvodu  rozporu s uzavřenou smlouvou - nenaplněním 

závazných parametrů smlouvy pro rok 2020 - byl tento variantní požadavek zamítnut.    

Z výše uvedených důvodů je předkládán RK a následně ZK k projednání dodatek č. 1 sml. č. 

OLP/2322/2016, na základě kterého by došlo k přesunu podpory LK z roku 2020 na rok 2022 a k úpravě 

s tím ve smlouvě souvisejících termínů.   
 

Diskuse: 

Pražák - Informoval, že o zrušení letošní akce bylo rozhodnuto těsně před plánovaným termínem konání.   
 

Návrh usnesení: 

č. usnesení: 1/VI/20/VŽPZ/6 (k návrhu usnesení pro 2/VI/ZK/2020/b.35) 

Výbor životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva LK po projednání souhlasí se změnou termínu 

realizace akce Města Semily Dožínkové slavnosti „Semilský pecen“ z období 1.1.2020 - 31.12.2020 na 

období 1.1.2022 - 31.12.2022, a to z důvodu zrušení akce v roce 2020 v důsledku opatření souvisejících 

s pandemií Covid - 19. Výbor ŽP a Z dále souhlasí s touto změnou souvisejícím dodatkem č. 1 ke smlouvě č. 

OLP/2322/2016 o poskytnutí neinvestiční účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje Městu Semily. Výbor 

životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva Libereckého kraje doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje schválení této změny.   
 

Hlasování: 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:   přijato 
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8. Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 386/20 - zapojení příjmů do rozpočtu LK 2020, OŽPZ - 

zapojení uhrazených poplatků za znečišťování ovzduší a pokuty za přestupek způsobený 

společností GPÚ, spol. s r. o. 
 

Členům Výboru byla v předstihu zaslána důvodová zpráva. Další informace poskytla vedoucí OŽPZ RNDr. 

Jitka Šádková.  

Prostřednictvím ZR - RO č. 386/20 je navrhováno: V souladu se zněním zákona č. 201/2012 Sb., o ochraně 

ovzduší byly na účet LK v roce 2020 dosud uhrazeny poplatky za znečišťování ovzduší v celkové výši 

525.636,25 Kč. V rozpočtu na rok 2020 byl předpokládán výnos z poplatků za znečišťování ovzduší ve výši 

300.000 Kč. Dosud přijaté poplatky převyšují tuto částku o 225.636,25 Kč.  Dle ustanovení v § 15 výše 

uvedeného zákona je od roku 2017 65 % výnosu z poplatků za znečišťování ovzduší příjmem SFŽP ČR, 25 

% příjmem kraje, na jehož území se stacionární zdroj nachází, a 10 % příjmem státního rozpočtu. Výnos z 

poplatků za znečišťování, který je příjmem LK, může být použit jen na financování opatření v oblasti 

ochrany ŽP.   

V souladu s rozhodnutím ČIŽP, oblastního inspektorátu Liberec, č.j. ČIŽP/51/2020/2422 byla společnosti 

GPÚ, spol. s r.o., IČ 48265365, uložena pokuta ve výši 25.000 Kč. Podle § 38, odst. 3 zákona č. 76/2002 Sb., 

o integrované prevenci (IPPC) je 50 % z pokuty, tedy částka 12.500 Kč příjmem rozpočtu LK. Tato částka je 

dle výše uvedeného paragrafu účelově určena k ochraně ŽP. Částka byla uhrazena LK v r. 2020.  

Finanční prostředky v celkové výši 238.136,25 Kč jsou navrhovány k zapojení do kapitoly 917 08 - 

Transfery, OŽPZ, specifický ukazatel Sanace staré ekologické zátěže v Srní - Ing. V. Ladýř - LADEO. 
 

Návrh usnesení: 

č. usnesení: 1/VI/20/VŽPZ/7 (k návrhu usnesení pro 2/VI/ZK/2020/b.36) 

Výbor životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva LK po projednání souhlasí se změnou rozpočtu -

rozpočtovým opatření č. 386/20, kterým se navyšují výdaje rozpočtu Libereckého kraje na rok 2020, OŽPZ,  

v kapitole 917 08 - Transfery o částku 238.136,25 Kč. Výbor životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva 

Libereckého kraje doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje schválení této změny rozpočtu - 

rozpočtového opatření. 
 

Hlasování: 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:   přijato 

 

 

9. Plán činnosti Výboru životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva LK na I. pololetí 2021 
 

V úvodu otevřel tajemník několik organizačních záležitostí:  

Informoval, že pro zasedání Výboru ŽP a Z je až do konce roku 2021 rezervována zasedací místnost č. 111. 

V případě špatné pandemické situace bude (bude-li to možné) zasedání přesunuto do větších prostor v 

budově KÚLK.    

Tajemník dále otevřel diskusi k vhodnosti tradičního termínu zasedání Výboru ŽP a Z - ve čtvrtek od 15.00 

hod., vždy 5 dní před konáním ZK. Členové Výboru se zachováním tohoto termínu pro další volební období 

jednohlasně souhlasili.    

Tajemník dále tlumočil dotaz hejtmana LK, předaný prostřednictvím odboru informatiky: Vyjádřit názor na 

konání zasedání Výboru distanční formou. Po diskusi se členové Výboru shodli na preferenci prezenční 

formy zasedání.  

Členům Výboru byl v předstihu zaslán návrh Plánu činnosti Výboru ŽP a Z ZLK na I. pololetí roku 2021. Do 

návrhu byla začleněna témata, která bude nutné na příslušném zasedání projednat. Témata, u kterých nebylo 

dosud možné stanovit přesný termín projednání, nebyla zatím přiřazena ke konkrétnímu termínu. Program na 

I. pololetí 2021 bude dle aktuální situace a potřeb průběžně doplňován.  
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Schválené termíny zasedání Výboru ŽP a Z v I. pololetí 2021: 
 

Měsíc Termín konání 

Leden 21. 1. 2021 

Únor 18. 2. 2021 

Březen 25. 3. 2021 

Duben 22. 4. 2021 

Květen 20. 5. 2021  
(případně Výjezdní zasedání) 

Červen 17. 6. 2021 
 

Tajemník informoval, že z důvodu ohnisek Afrického moru prasat v příhraničních oblastech Polska a Saska 

byl na lednové zasedání Výboru pozván ředitel Krajské veterinární správy Státní veterinární správy pro LK 

MVDr. Roman Šebesta. Tlumočil žádost ředitele KVS o konkrétní specifikaci dalších informací 

požadovaných od členů Výboru.   
 

Diskuse: 

Tajemník otevřel diskusi k požadovaným informacím od ředitele KVS SVS: Bude vznesen dotaz na aktuální 

informace k problematice ptačí chřipky. Šádková - Uvedla, že tato nemoc se momentálně na území ČR 

nevyskytuje. Doplnění Židek - Informoval o dalším zaznamenaném výskytu na území D. Nákaza se k ČR 

naštěstí nepřibližuje.  

Křupala - Vznesl dotaz na počty odstřelů divokých prasat během posledních 2 měsíců. Rád by získal 

informaci, zdali měla zvýšená podpora zástřelného pozitivní vliv na počet odstřelených kusů. Šádková - 

Doporučila požadovat tyto informace po Ing. Wudyové, OŽPZ (bude provedeno tajemníkem).   
Tajemník požádal o zaslání případných dalších dotazů na MVDr. Šebestu nejpozději do 11. ledna 2021. 

Členům Výboru bude toto po Novém roce ještě elektronicky připomenuto.   
 

Návrh usnesení: 

č. usnesení: 1/VI/20/VŽPZ/8  

Výbor životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva LK po projednání schvaluje Plán činnosti Výboru 

životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva Libereckého kraje na I. pololetí roku 2021. 
 

Hlasování: 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:   přijato 

 
 

10. Různé 
 

Kubíček - Požádal o informace ve věci zřízení Komise RK pro adaptaci na změnu klimatu. Židek -  Uvedl, že 

komise bude pracovat na doporučeních vyplývajících z Akčního plánu adaptace na změnu klimatu 

v podmínkách LK. Dále členy Výboru seznámil se složením Komise RK pro adaptaci na změnu klimatu:  
 

předseda Ing. Jiří Klápště TOP 09 

místopředseda Václav Židek člen rady kraje (Česká pirátská strana) 

členové MVDr. David Nejedlo Starostové pro Liberecký kraj 

 Ing. Zuzana Wudyová ANO 

 Ing. Miroslav Kudrna ODS 

 MUDr. Anna Kšírová Pro KRAJinu 

 Mgr. Jan Korytář Změna pro lidi a pro krajinu 

 RNDr. Jitka Šádková 
KÚLK, vedoucí odboru životního prostředí a 

zemědělství 

 Mgr. Petr Staněk 
KÚLK, vedoucí odboru investic a správy 

nemovitého majetku 
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 Bc. Křepel Jaroslav 
KÚLK, vedoucí oddělení projektů 

financovaných ze strukturálních fondů 

 Ing. Petr Dobrovský 
ARR - Agentura regionálního rozvoje, spol. s 

r.o. 

 Ing. Ivan Novotný Výzkumný ústav meliorací a ochrany půd v.v.i. 

 Ing. Ludvík Říčař Lesy České republiky, s.p. 

 Ing. Bohumil Pleskač Povodí Labe, s.p. 

 Ing. Tomáš Maček Státní pozemkový úřad 

 Ing. Petr Meduna Asociace soukromého zemědělství 

 Ing. Lukáš Řádek ENVICONS, spol. s r. o. 

 RNDr. Jakub Horecký Ministerstvo životního prostředí 

 
Ing. arch. Petr Klápště, 

Ph.D. 
CI2, o.p.s. 

 

Šádková - Uvedla, že zpracovatel CI2, o.p.s. ve spolupráci s pracovní skupinou právě dokončují Akční plán 

adaptace na změnu klimatu v podmínkách LK. Dokument projedná Komise RK pro adaptaci na změnu 

klimatu v lednu 2021. V únoru 2021 je plánováno jeho předložení Výboru ŽPZ.   

Kubíček - Zdůraznil význam zemědělců v této problematice a vznesl dotaz na účast zástupce Regionální 

agrární rady LK v Komisi. Židek - Informoval, že ing. Erlebach členství z časových důvodů odmítl a navrhl 

ing. Medunu z Asociace soukromého zemědělství. Dále uvedl, že dle aktuálních potřeb budou na jednání 

zváni další odborníci.   
 
 

11. Závěr             
 

Místopředseda Výboru poděkoval členům Výboru a hostům za účast a ukončil jednání. 
 

 

Liberec, dne 17.12.2020  
 

 

 

 

Zapsal:  Ing. Tomáš Komrzý         

tajemník Výboru životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva Libereckého kraje 
 

 

 

 

 

 

Zápis ověřil:  Mgr. Roman Baran  

místopředseda Výboru životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva Libereckého kraje 
 

 

 

 

 

 

Vladimír Stříbrný 

předseda Výboru životního prostředí a zemědělství Zastupitelstva Libereckého kraj 


